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KUDOWA-ZDRÓJ  (inf.  wł.).  Przez  wiele  minionych  lat  władze  miejskie  borykały  się  z
niedostatkiem pieniędzy na tak niezbędne remonty lub modernizacje ulic. Niektóre z nich,
np. w Słonem zmotoryzowani i piesi pokonywali z duszą na ramieniu, przy tym zważając,
aby sobie i innym nie zrobić szkody. Nic więc dziwnego, że samorząd Kudowy-Zdroju w
poprzedniej kadencji zabrał się bardziej dynamicznie za wyciąganie z zapaści gminnych
dróg.

- W roku 2022 inwestycje w tym zakresie rozkręciły się jeszcze mocniej, a w roku bieżącym zakres i
skala zadań związanych z porządkowaniem tej sfery komunikacyjnej będą nie mniejsze - komunikuje
burmistrzyni Aneta Potoczna. - Już rozstrzygnęliśmy przetarg o wartości 5 mln zł. Jedno zadanie
znajduje się w trakcie realizacji i dotyczy części Słonego, drogowcy wchodzą też z pracami na ulice
Ogrodową i Broniewskiego. Trudną inwestycją będzie przebudowa ulicy Pogodnej w jej końcowej
części.  Panuje  na  niej  duży  ruch  kołowy,  więc  zmotoryzowani  muszą  być  przygotowani  na
utrudnienia.

Dolnośląski  Fundusz Rozwoju Dróg przyznał  Kudowie-Zdrojowi kolejne pieniądze,  dzięki  którym
będzie kontynuowana przebudowa ulicy Słone. Obejmie się nią jej kolejny kilometr, a to oznacza, że
w ciągu 12 miesięcy wykonawca wyłoniony w przetargu musi uporać się z wyzwaniem.

- Jesteśmy po rozstrzygnięciu przetargowym na dwa duże odcinki w Brzozowiu. Z własnych pieniędzy
w zeszłym roku w tej części miasta zrobiliśmy oświetlenie uliczne - informuje A. Potoczna. - Mamy
świadomość tego, że gruntownej modernizacji wymaga główna droga prowadząca do Brzozowia.
Pozostaje  ona  w  naszym  zarządze,  więc  to  gmina  musi  znaleźć  niezbędne  fundusze  na
przeprowadzenie robót.

Teraz  rząd  zapowiedział  uruchomienie  programu  wsparcia  gmin  i  powiatów  pieniędzmi
przewidzianymi wyłącznie na remonty bieżące dróg. W jego przypadku przygraniczna gmina stara
się o fundusze na wyremontowanie odcinka pomiędzy ulicą Szkolną a palmiarnią. Ma na nim pojawić
się świeża nawierzchnia.

-  Szykujemy  się  do  kolejnego  naboru  wniosków  w  ramach  "Polskiego  Ładu",  już  posiadamy
dokumentację projektową dotyczącą przebudowy ulicy Słonecznej.  W przypadku tej  drugiej  sieć
wodociągową  oraz  kanalizacyjną  kładziemy  za  gminne  środki  przy  współpracy  z  naszą  firmą
wodociągową. Natomiast na świeżą nawierzchnię potrzeba aż 3 mln zł -  podkreśla rozmówczyni
DKL24.PL .
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